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خبـر لزوم فرهنگ سازی کاهش تشریفات ازدواج در بین جوانان

در دیدار معاون جوانان وزارت ورزش و جوانان با استاندار فارس، ایمانیه با 
اشاره به نرخ ازدواج در کشور، بر فرهنگ سازی کاهش تشریفات ازدواج 

در بین جوانان تأکید کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، 
محمدهادی  با  جوانان  و  ورزش  وزارت  جوانان  معاون  پور  یامین  وحید 

ایمانیه استاندار فارس دیدار کرد.
پویایی  و  دومی ها  گام  امیدواری  با  اینکه  بیان  با  دیدار  این  در  ایمانیه 
کشور، فرمایشات مقام معظم رهبری تحقق پیدا می کند، اظهار کرد: وظیفه 

سنگینی بردوش تمامی نهادها به ویژه وزارت ورزش و جوانان به عنوان 
یک دستگاه اجتماعی است.

استاندار فارس ضمن تأکید بر رواج سنت حسنه ازدواج به خصوص در 
بین جوانان، بیان داشت: کاهش تشریفات ازدواج باید در بین جوانان و 
خانواده های ایرانی فرهنگ سازی شود تا ثبات اجتماعی در جامعه ما برقرار 
گردد.نماینده عالی دولت در فارس پروژه های نیمه کاره ورزشی در استان 
را مورد توجه قرار داد و بر اتمام این پروژه ها با تدبیر و استفاده از راه های 

مختلف تأکید کرد.

امام جمعه شیراز در دیدار با معاونین امور جوانان سراسر کشور:

جوانان مشکلاتی دارند که حاکمیت 
باید آن را حل کند

مدیرکل محیط زیست و خدمات شهری سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور مطرح کرد؛

هدف گذاری برای ۳۰ درصد تفکیک
زباله از مبدأ

اولین رئیس و مؤسس سازمان نظام روان شناسی و مشاوره ایران در شیراز تأکید کرد؛

ایران  مشاوره  و  شناسی  روان  نظام  سازمان  مؤسس  و  رئیس  اولین 
گفت: فرزند پروری به معنای آموزش علوم و کامپیوتر نیست؛ بلکه 

آماده کردن آنان برای پدر یا مادر شدن در آینده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
در  افروز  غلامعلی  پروفسور  فارس،  پرورش  و  آموزش  کل  اداره 
برابر  در  توانمندسازی  و  خانواده  تحکیم  روانشناختی  مبانی  همایش 
آسیب های پسا کرونا در شیراز، با اشاره به جایگاه و نقش خانواده در 
سلامت جامعه گفت: دشمن برای آسیب رساندن به جوامع، درصدد 
هیچ کوششی  از  راه  این  در  و  هستند  خانواده ها  بنیان  بردن  بین  از 

دریغ نمی کنند.
طبیعی،  فطری،  نهاد  تنها  خانواده  تهران گفت:  دانشگاه  ممتاز  استاد 
استحکام  برای  نهادها  بنابراین همه  است؛  بی بدیل و جاودانه هستی 

خانواده ایجاد می شود.
افروز گفت: بکار گیری عبارت »خانواده یکی از نهادهای اجتماعی 

است« جفا بر خانواده است.
گفت:  ایران  اسلامی  الگوی  مرکز  خانواده  اندیشکده  رئیس  اولین 
ریشه طلاق، نبودن آرامش است که با احساس ناامنی فکری، جنسی 
کشور  درخشان  استعدادهای  سازمان  رئیس  است.اولین  همراه  و... 

گفت: خانواده، بستر شکوفایی و رشد است یا به تعبیری همه جهان 
در خانواده و برای خانواده است.

گفت: منشأ آسیب های اجتماعی را باید در خانواده ها و ارتباط پدرها 
با  ارتباطی والدین  تعاملات کلامی و  باید در  بنابراین  جستجو کرد 

فرزندان دقت نظر صورت گیرد.
این همایش با حضور مدرسان آموزش خانواده سراسر استان فارس، 
مشاوران مراکز مشاوره خانواده پیوند فارس، کارشناسان حوزه های 
بانوان،  امور  استان، کارشناسان مشاور  مربیان سراسر  اولیا و  انجمن 
کارشناسان مراقبت در برابر آسیب های اجتماعی، کارشناسان مشاوره 

مناطق استان فارس برگزار شد.

شهردار شیراز گفت: اجرای پروژه های کلان از روش های جدید تأمین 
مالی همانند تهاتر املاک، تأمین مصالح و اوراق مشارکت دنبال می شود.

 سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: احسان اصنافی در بازدید از تقاطع 
چمران- شهید  محور  دوربرگردان  پروژه  سلامت،  مدافعان  سطحی  چند 
نیایش و بزرگراه شهید سپهبد سلیمانی با حضور مدیران شهری و اصحاب 
رسانه گفت: علی رغم حاکمیت مشکلات فنی و مالی اما تلاش شده در 
دو سطح کلان و محله ای پروژه های عمرانی در کلانشهر شیراز دسته بندی 

شوند.
شهردار شیراز اضافه کرد: سعی بر این است تا در حوزه هایی مانند تکمیل 
تأمین  جدید  روش های  از  سرمایه گذاری  پروژه های  و  ترافیکی  رینگ 

مالی استفاده کنیم.
سطحی  چند  تقاطع  از  بهره برداری  با  رحمت  بلوار  بارترافیکی  کاهش 

مدافعان سلامت
اصنافی با اشاره به اجرای تقاطع چند سطحی مدافعان سلامت گفت: درصد 
موفقیت طرح از لحاظ ترافیکی بسیار بالاست و بار سنگینی را از بلوار 

رحمت در انتقال ترافیک به کمربندی کم خواهد کرد.
وی افزود: هدف از احداث این تقاطع تکمیل رینگ خارجی به جنوب و 

اتصال کمربندی به بزرگراه رحمت و دروازه قرآن است.
اتمام پروژه مدافعان سلامت زودتر از موعد مقرر

شهردار شیراز با تصریح بر این موضوع که بنا را گذاشته ایم تا ضمن حفظ 
سرعت در پیشرفت فیزیکی، در بهره برداری از پروژه های این چنینی نیز 
تسریع شود، پروژه ۵۵ متری جنوب شهرک حافظ و مدافعان سلامت را 
مصداق این پروژه ها ذکر کرد و گفت: پروژه مدافعان سلامت با شروع 
اما در حال  کار شورای ششم حدود ۴۳ درصد پیشرفت فیزیکی داشت 
حاضر دارای پیشرفت فیزیکی ۹۶ درصدی است و در حالی که مقرر شده 
بود در برنامه زمانبندی ۳۶ ماهه به اتمام برسد اما در بازه زمانی ۲۱ ماهه 

جمع بندی شده است.
اصنافی این مهم را نشان از حرکت های خوب عمرانی شهر و به گردش 
دوربرگردان  تقاطع  به  و  دانست  شهر  آبادی  و  عمران  چرخ  افتادن 
ماهه   ۱۸ پروژه  این  اولیه  زمانبندی  برنامه  کرد:  بیان  و  اشاره  نیایش 
 بوده اما مقررشده در بازه زمانی ۹ ماهه و تا پایان امسال به بهره برداری 

برسد.
داد:  ادامه  و  کرد  اشاره  هم  سلیمانی  سپهبد  شهید  بزرگراه  به  اصنافی 
تکمیل رینگ درون شهری شمال شرق به شمال غرب شیراز، کاهش بار 
بلوار میرزای شیرازی، میدان  بلوار دکتر حسابی،  بلوار چمران،  ترافیکی 
ارم، سهولت دسترسی به تقاطع شهدای انقلاب و بزرگراه آیت الله محلاتی 

ازجمله اهداف اجرای این پروژه است.
به پروژه کوهسار تحت عنوان پروژه بزرگ شهید سپهبد  با اشاره  وی 
نقطه  یک  تنها  ششم،  شورای  کار  به  شروع  مقطع  در  گفت:  سلیمانی 
کار  جبهه   ۱۰ حدود  در  امروز  اما  بود  فعال  پروژه  این  در  کارگاهی 
عمرانی در حال انجام است و هم اینک ۱۳۰ دستگاه ماشین آلات سنگین 

در این پروژه مشغول به کار است.
رکورد  نیز یک  شیبانی  شهید  تونل  پیشبرد  در  شیراز،  شهردار  گفته  به 

زده شده و با سه شیفت کاری طی ماه های آینده این تونل به بهره برداری 
می رسد.

ماه  پروژه آذر و دی  این  بخش آسفالت جاده ای  اینکه  بیان  با  اصنافی 
امسال به اتمام می رسد، ابراز امیدواری کرد که تمام پروژه تا پایان امسال 

به بهره برداری برسد.
تولید  از  معرفی کرد که پس  غیرنقدی شهرداری  اعتبار  را  املاک  وی 
ماده  تفکیک  با  ملک  زیادی  تعداد  سالیانه  گفت:  و  می روند  فروش  به 
۱۰۱ و پروژه های سرمایه گذاری در اختیار شهرداری قرار می گیرد. البته 
پروژه های سرمایه گذاری در ردیف بودجه قرار نمی گیرند تا ساخته شوند 

و به بهره برداری برسند.
شهردار شیراز همچنین با بیان اینکه در بودجه ۱۴۰۱، ۴ هزار میلیارد تومان 
ردیف فروش املاک برای شهرداری شیراز تعریف شده است، گفت: از 
املاک  فروش  شهرداری ها،  اعتبار  تأمین  ردیف های  از  یکی  که  آنجا 
است، تمام تلاش ما بر این است که دارایی حاصل از فروش املاک را 

صرفاً در پروژه های عمرانی و سرمایه گذاری استفاده کنیم.
او با بیان کرد: در دوره مدیریت فعلی شهری، بدهی شهرداری از سال ۹۷ 

به پیمانکاران در حال پرداخت است.
پروژه های شاخص  از  را  سینمای جوان  پردیس  شیراز همچنین  شهردار 
پروژه  گفت:  و  کرد  ذکر  جنوب کشور  در  شهر  این کلان  شهرداری 
با پیشرفت فیزیکی ۸۰ درصدی مواجه  پردیس سینمای جوان هم اینک 
است و برای بهره برداری از آن در برنامه زمان بندی شده به بهترین نحو 

ممکن برنامه ریزی می کنیم.
و  محمودیه  پل  و  چمران  شهید  محور  گردش های  تکمیل  همچنین  او 

ساماندهی ترافیک محور چمران را از اهداف ساخت پروژه دوربرگردان 
شهید چمران-نیایش برشمرد.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در حاشیه این بازدید نیز گفت: شورا طی 
مصوبه ای به شهرداری اجازه داده تا ملک خود را به پروژه تبدیل کند و 

۳۰۰ میلیارد تومان هم تأمین مصالح تعریف کرده است.
رئیس کمیسیون عمران شورای شهر شیراز نیز گفت: پس از رانش در 
مجاورت پروژه شهید سلیمانی با توجه به حجم آن، چهار دستگاه تونل به 
مجموع پروژه اضافه شد و امروز لاینینگ و حفاری دو تونل به صورت 
۱۰۰ درصد به اتمام رسیده و حفاری دو تونل شهید خادم صادق در حال 

انجام است.
به  مکلف  شهرداری  که  نقدینگی  تأمین  صورت  در  کرد:  تصریح  وی 

تأمین آن شده، این پروژه در مهلت مقرر به بهره برداری می رسد.
سلامت،  مدافعان  پروژه  وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  اسکندری  علیرضا 
بیان کرد: عملیات اجرایی بخشی از این پروژه در دوره پنجم شورای شهر 
شیراز آغاز شده بود و با روی کار آمدن شورای ششم، برنامه زمان بندی 
دلیل  به  اما  قرار گرفت  این پروژه در دستور کار  از  بهره برداری  برای 
مشکلات ناشی از کمبود منابع مالی به برنامه اولیه نرسید و با قول مساعد 

شهردار، مقدمات انجام و بحث سازه ای آن تکمیل شده است.
او تصریح کرد: اصرار بر تکمیل پروژه به صورت کامل و اتمام فضای 
تقدیم  به شهروندان  پروژه ای  داریم، چرا که وقتی  سبز و روشنایی آن 
نهایی  تکمیل  به  شهرداری  از سوی  عنوان یک خدمت  به  باید  می شود 
ریل ها،  گارد  اجرای  از  پس  هم  پروژه  این  برای  نهایتاً  و  باشد  رسیده 

روشنایی و فضای سبز پروژه باید به بهره برداری برسد.

شهردار شیراز:

کاهش بارترافیکی بلوار رحمت با بهره برداری از تقاطع چند سطحی
مدافعان سلامت

استاندار فارس تأکید کرد؛

استاندار فارس گفت: ادارات و سازمان هایی که بهزیستی مشخص 
آمد  و  را جهت رفت  اداراتشان  معابر  دارند  ماه فرصت   ۶ می کند 

معلولان مناسب سازی کنند.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
پیگیری  و  هماهنگی  ستاد  درجلسه  ایمانیه  محمدهادی  فارس، 
با معلولین  ارتباط  مناسب سازی استان، گفت: خوشبختانه امروز در 
سیما  و  صدا  به ویژه  رسانه ها  از  که  شد  گرفته  خوبی  تصمیمات 
درخواست می کنم که مصوبات را رصد کنند تا اجرایی شود؛ چراکه 

مصوبات بایگانی شده فراوان در کشور ما وجود دارد.
وی با اشاره به اینکه هر سه ماه یک بار این جلسات تشکیل شده 
مرور خواهد شد، گفت:  قبل  نشست مصوبات جلسه  هر  ابتدای  و 
جدیت  با  باید  و  است  مهم  بسیار  مصوبات  شدن  اجرایی  پیگیری 

دنبال شود.

وی در ادامه با اشاره به سه مصوبه ای که در این جلسه عنوان شد، 
اظهار داشت: مورد اول استخدام معلولین همه سازمان هایی است که 

از بودجه های دولتی استفاده می کنند.
استاندار فارس افزود: طبق مصوبه این جلسه ۳ درصد از به کارگیری 
از  باید  قراردادی و رسمی(  نیروهای سازمان های دولتی )شرکتی، 

میان معلولان باشد.
مقام عالی دولت در فارس همچنین از معلولین خواست تا این مهم 
را به عنوان مطالبه خود قرار دهند و آن را پیگیری کنند؛ همچنین 
دقت  با  تا  کند  نظارت  هم  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان 

انجام شود.
ایمانیه درباره حمل و نقل معلولین نیز عنوان کرد: با هماهنگی بین 
شهرداری و بهزیستی، جابجایی معلولین از طریق ون های مخصوص 
انجام خواهد شد؛ به این صورت که با هماهنگی قبلی در مدت ۱۵ 
دقیقه و بدون هماهنگی در مدت زمان یک ساعت پس از تماس با 

شماره تلفن ۱۳۳ ون به محل مورد درخواست اعزام شود.
توسط  شهر  سطح  معابر  همه  مناسب سازی  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
شهرداری شیراز و کسب مصوبات مربوطه از شورای شهر، گفت: در 
مصوبه سوم ادارات و سازمان های مشخص شده توسط بهزیستی ۶ ماه 
فرصت دارند تا محل رفت و آمد مخصوص معلولین را مناسب سازی 
کنند و شهرداری نیز طبق جدول زمان بندی امسال و سال های آینده 
به تدریج معابر قدیمی را اصلاح و از این به بعد نیز این مهم مورد 

نظر باشد.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز:

هم افزایی و تبادل اطلاعات می تواند سطح 
مدیریت پسماند در کشور را افزایش دهد


